

## TERMS OF USE / CONDITIONS D'UTILISATION

<p>The annotations to the <i>Rules of Court</i> have been prepared by the Clerks of the Chief Justice of New Brunswick.</p> <p>The annotations have been posted with the intent that they be readily available for personal, educational and public non-commercial use only. They do not constitute legal advice.</p> <p>Reproduction of the annotations, in whole or in part, for commercial purposes is prohibited except with the written consent of the Registrar of the Court of Appeal. To obtain permission, please send your request directly by mail to the Registrar or by e-mail to <a href="mailto:nbca-canb@gnb.ca">nbca-canb@gnb.ca</a>.</p> <p>The annotations are not binding upon any court.</p> <p>Although the Clerks strive to maintain the currency and accuracy of the annotations, they are provided without warranty of any kind. Moreover, in the event of any inconsistency between the <i>Rules of Court</i> set out hereinafter and the version of the <i>Rules of Court</i> published under the authority of the <i>Queen's Printer Act</i>, the latter prevails.</p> <p>The <i>Rules of Court</i> are reproduced with the permission of the Queen's Printer.</p>	<p>Les annotations aux <i>Règles de procédure</i> ont été préparées par les stagiaires en droit du juge en chef du Nouveau-Brunswick.</p> <p>Les annotations ont été publiées dans l'intention qu'elles soient facilement accessibles à des fins personnelles, éducatives et publiques non commerciales. Elles ne constituent pas un avis juridique.</p> <p>La reproduction, en tout ou en partie, pour usage commercial est interdite sauf avec le consentement écrit du registraire de la Cour d'appel. Pour obtenir une autorisation, veuillez envoyer votre demande directement par courrier au registraire ou par courrier électronique à <a href="mailto:nbca-canb@gnb.ca">nbca-canb@gnb.ca</a>.</p> <p>Les annotations n'engagent aucune cour.</p> <p>Bien que les stagiaires en droit s'efforcent de maintenir la crédibilité et l'exactitude des annotations, elles sont fournies sans garantie d'aucune sorte. En outre, en cas d'incompatibilité entre les <i>Règles de procédure</i> énoncées ci-après et la version des <i>Règles de procédure</i> publiées en vertu de la <i>Loi sur l'Imprimeur de la Reine</i>, cette dernière prévaut.</p> <p>Les <i>Règles de procédure</i> sont reproduites avec la permission de l'imprimeur de la Reine.</p>
<p><b>To be placed at beginning of the document</b></p> <p>Last updated on February 28, 2018.</p>	<p><b>À être ajouté au début du document</b></p> <p>Dernière mise à jour le 28 février 2018.</p>